

[作者] 上海大学文学院

[单位] 上海大学文学院

[摘要] 陆小聪,男,1960年11月生,上海市人。博士,上海大学文学院社会学系教授,社会学博士生导师1987年毕业于华东师范大学研究生院,获教育学硕士学位;1995年和2001年在日本体育大学大学院分别获得体育学修士学位和体育科学博士学位。先后在华东师范大学、上海体育科学研究所和日本体育大学从事体育社会学的教学和研究工作。

[关键词] 教授;社会学;博士生导师;上海大学文学院

陆小聪,男,1960年11月生,上海市人。博士,上海大学文学院社会学系教授,社会学博士生导师1987年毕业于华东师范大学研究生院,获教育学硕士学位;1995年和2001年在日本体育大学大学院分别获得体育学修士学位和体育科学博士学位。先后在华东师范大学、上海体育科学研究所和日本体育大学从事体育社会学的教学和研究工作。现任上海大学社会学系教授,博士生导师,体育学研究中心暨国家体育总局体育社会科学重点研究基地常务副主任。陆小聪教授目前主要从事体育社会学和城市社会学领域的教学和研究工作,同时兼任上海大学学术委员会委员;国家社会科学基金项目同行评议专家;《上海大学体育学研究年报》常务副主编等。 Lu Xiao-

cong, male, was born in Shanghai in June, 1960. —

Graduated from Postgraduate Institute of East China Normal University with Master's degree of Education in 1987; —

Graduated from Postgraduate Institute of Japan Sport University with, respectively, Master's degree of Sport in 1995, and Doctor's degree of Sport Science in 2001.

—Taught and researched in East China Normal University, Shanghai Sport Science Institute and Japan Sport University in turn. —

Currently teaches as a professor in Department of Sociology, Shanghai University, and holds the post of Administrative Vice Director of Sport Research Center & Significant Base of Sport Social Science subordinated to Gen-

—

Presently, Prof. Lu is engaged in teaching and researching in the field of Sociology of Sport & Sociology of City, the member of Academy Committee of Shanghai University, Craft

-brother Expert Senate of State Social Science Funds, and Standing Assistant Editor of Shanghai University Annual of Study on Sport and so on.

E-Mail地址:luxiaocong@vip.sina.com

